
Agent Boriniego: Nie odejdzie w styczniu
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Fabio Borini, to nazwisko, które pojawiło się w ostatnich dniach w

kontekście mercato Romy. Według mediów w ostatnich dniach doszło do

spotkania agenta gracza z Ricky Massarą. Właśnie Robert De Fanti,

zajmujący się sprawami napastnika Sunderlandu, udzielił wywiadu dla 

Pagineromaniste.

Możliwym jest zobaczyć ponownie Boriniego w barwach Romy? Chciałby

wrócić? 

- Jest normalnym, że 25-letni napastnik, Włoch, który posiada międzynarodowe

doświadczenie, przyciąga zainteresowanie wielu włoskich drużyn. Fabio czuł się

świetnie w Rzymie. Teraz jednak jest skoncentrowany na Sunderlandzie i nie ma

żadnej możliwości, żeby odszedł w styczniu. W czerwcu, co tyczy się wszystkich

graczy, zobaczymy.

Mówi się o wypożyczeniu z prawem do wykupu jako formule

transferowej...

- Wypożyczenie z prawem do wykupu byłoby niemożliwe, biorąc pod uwagę jak

ważny jest dla Sunderlandu i ze względu na inną mentalność angielskich klubów,

które rzadko korzystają z tego rodzaju formuły transferowej.
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